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OBEC Lovinobafia

SNP 356/1. 985 54 Lovinobafla

Zhpisnica d.10/2015
zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dfia 28. okt6bra 2015 o 17.00 hod.

Program:

l Otvorenie
2. Urdenie overovatel'ov z6pisnice
3. Kontrola plnenia uzneseni
4. Monitorovacia spr6va o plnenf rozpodtu obce Lovinobaiaza I. polrok 2015
5. Sprilva o vyfsledkoch a podmienkach vlfchovno-vzdel6vacej dinnosti Materskej 5ko1y v

Lovinobani
6. Zmluvao dielo INGPAK-J&K, s.r.o. pre \ypracovanie PD pre iOV
7 . N6vrh PHSR obce Lovinobaf,a na r.2015-2024
8. Pozemok p. d. 10/16,10115 ,,C" v k. ti. Lovinobaiia - odkfipenie
9. R6zne
10. Diskusia
11. Z|ver

Pritomni:
Starosta obce - Ing. Marian Lenhard
Poslanci* Jin Bal6L, Miroslav Bella, Pavol Gabl'as, Ing, Michal Lenhard, PhDr. Pavel Midianik PhD.
M.A., J6n Uhrin, Bc. Andrea Valachov5
Hlavnd kontrol6rka ohce - Ing. Alexandra Vranovii

Nepritomni:
Poslanci* Bc. Jozef Ko5idiar, DuSan Strapko

K bodu 1/
. Ing. Lenhard, starosta obce - otvorenie zasadnutia o 17.10 hod. a privitanie pritomnych.

K bodu 2/
. Starosta obce - navrh za overovatel'ov - J6n Uhrin, Bc. Andrea ValachovS

ndvrh za dlenov n6vrhovej komisie - Ing. Michal Lenhard, PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A.
Uzn. d.9112015 Za:5 Proti: 0 ZdrZal sa:0

K bodu 3/
. Starosta obce - uviedol, Ze mu boli uloZen6 dve rilohy:

1. zabezpe(,it v5eobecnf hodnotu rodinn6ho domu na ul. H6rna 170 pri predaji p. O.
Ol6hovej -znalecky posudok elte nie vypracovany.

2. Vym6hanie pohl'ad6vok obce - stym sa zadalo no je to dlhodobS dinnost'.
. Bc. Andrea Valachov6 - sa informovala za zbriranie budovy byvalej ,,Zitky" ktorej majitel'om

je p. Falu5i.
r Starosta - uviedol, Ze volal s p. Falu5im, ktory uviedol, Le cez najbliZ5i vikend pride do

Lovinobane.
. OZ berie na vedomie.

Uzn. t," 9212015 Za:5 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

Kbodu 9/
. Starosta - z d6vodu aby nemuseli dakat'p. pokladnidky OU a na OR bolo povedan6, Ze nebolo

spr6vne r,ykonan6 vyridtovanie kultfrnej akcie ,,Dni obce". Skutkovy stav bol taky, Ze cehl
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akciu financoval zo svojich finandnfch prostriedkov a potom mu boli spiitne vyirdtovan6
finandn6 prostriedky.

' Pokladnidka p. Vjrulekovri - uviedla, Le ked' pri5iel pwj kr6t za iiou z d6vodu preplatenia
finandnych prostriedkov za uvedenir akciu, tak mu vysvetlila ako mii vytdtovanie vyzerat.
Miroslav Bella pri5iel na druhy defi a ryplatili sa mu finandn6 prostriedky s dm, Le mb
doplnit' na prijmovy a vlidavkov! doklad osobnd ridaje osoby, ktorej vyplatil finandn6
prostriedky aby bolo jasnd, komu boli vyplaten6 finandnd prostriedky. lne doklady mal v
poriadku riadne z obchodov a pod.

. Jin Uhrin - uviedol, Ze na akcii sa pred6val guf iiS a nebolo uroben6 vyridtovanie prijmu. TieZ
uviedol, Ze si nemysli. i.e by sa niekto na uvedenej akcii obohatil, len si mysli, Ze vyfdtovanie
malo byt'urobend inak.

' P. Vyvlekov6 - uviedla, Ze si do r,lidavkov, ktor6 boli preplaten6 zOIJ nezarital vydavky na
pripravu gul'iiSa a ked' si zrirtal vydaje a prijmy na varenie tak nebol Liadnyzisk. Podl'a nej sa

mali vydokladovat' prijmy a vydavky.

' Bc. Andrea Valachovii -uviedla, Le sa mala urobit' zmluva a bolo by to v poriadku.

' PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A. - uviedol, Ze ked'sa v minulom roku predSval gul'55 na akcii
obce, tak bolo aj vyridtovanie.

' J6n Uhrin navrhol - aby sa pri prfprave rozpodtu schv6lila urdit6 dast'finandnfch prostriedkov
na kultrirne akcie a pred kaZdou akciou by OZ schv5lilo na zftklade priloZen6ho rozpodtu
finandn6 prostriedky.

. V dase o 17:33h pri5iel naOZ poslanec Miroslav Bella, J6n BaLiZ
I Starosta - oznilmil Miroslavovi Bellovi, Ze sa preberii lyridtovanie kultrirnej akcie ,, Dni

obce", Ze nebolo spr6vne uroben6 vyirdtovanie kapiel, ktor6 hrali na akcii a bol na to
pokladnidkou obce obozn6meny a d'alSia vec je, Ze sa na akcii predrival gul'55 a nebol
vyridtovany pr(jem.

' Miroslav Bella - uviedol, Ze doplni osobn6 fdaje osdb, ktoryrn boli vyplaten6 finandnd
prostriedky zakapely, n6klady na pripravu a prijmy zpredaja gul'65a boli ryrovnanl, takLe
nevznikol Ziadny zisk.

' Starosta uviedol, Ze je potrebnd vypracov at vzor na vyridtovanie kultfrnych akcii,

Kbodu 4/
r Starosta - predloZil Monitorovaciu spr6vu o plneni rozpodtu obce Lovinobafra za I. polrok

2015.
OZ berie na vedomie - Monitorovaciu spr5vu o plneni rozpodtu obce Lovinobaia za I.
polrok 20 1 5.

Uzn. d. 9312015 Za: J Proti: 0 ZdrLal sa: 0

K bodu 5/
. Starosta - predloZil spr6vu o vysledkoch a podmienkach vlichovno-vzdelixacej dinnosti

Materskej Skoly v Lovinobani. Po obsahovej str6nke sf tam ridaje o stave a podte detf,
vychovno-vzdeliwacie podmienky, tieL Le podmienky zo stavebndho hl'adiska sir

nevyhovujtce, k6li domu je potrebn6 postavit'novri budovu MS, materi5lne podmienky ciele a
pod.

. OZ schval'uje spr6vu o vysledkoch apodmienkach qichovno-vzdel6vacej dinnosti Materskej
Skoly v Lovinobani za Skolsklf rok20l4l20l5

. llzn. d,.9412015 Za: J Proti: 0 ZdrLal sa: 0

K bodu 6/
. Starosta * informoval zmluve o dielo INGPAK-J&K, s.r.o. pre vypracovanie PD pre iOV. Je

firma ktor6 sa uvedenou problematikou zaober6. Boli to pozriet' aj s odbornikmi, ktori by
vedeli zrealizovat rekonitrukciu, ktorou sa dosiahne intenzifikricia distiaceho procesu, aby

sme splnili limity vypt5t'ania odpadorych v6d do Kriv6nskeho potoka" Financovanie by sa

mohlo Liadaf z enviromentSlneho fondu.
. Bc. Andrea Valachov6 - uviedla, Ze je potrebn6 verejn6 obstar6vanie.
. Ozschval'uje zmluvu o dielo s INGPAK-J&K, s.r.o. pre vypracovanie PD pre eOV
. Uzn. (,.9512015 Za:7 Proti: 0
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K bodu 6/
, Pavol Gabl'as, z6stupca starostu * podal inform6cia o zasadnuti obecnej rady diia 21 . 10. 2015.
. OZ berie na vedomie.

Uzn. d. 9612A15 Za:8 Proti: 0 ZdrLal sa:0

K bodu 7/
. Starosta - informoval o n6vrhu PHSR obce Lovinobafla na r. 2015-2024, ktory e5te nie je

dokondeny a v ktorom je potrebn6 uviest' v5etko, do by sme chceli v budricnosti v obci robit',
nakol'ko ak to tam nebude uveden6, nebudeme sa m6ct' uchddzaf o r6zne fondy pri realizdcii
projektov, ktor6 tu nebudir uveden6. PHSR predloZi na OZ ked' bude kompletny.

K bodu 8/
. Starosta - informoval o z6mere odkfpenia pozemku ,,C" p. (,.10116,503 rn'z, p. d. 10/15 951

m2 v k. ri. Lovinobaiia. Rokoval s p. Alberlim, ktory trv612,00,- evr za m'. Znalecky posudok
na vymeru 503m'zbol vypracovany na v5eobecnri hodnotu 4690,00,-eur, do je 9,03,- eur zam2.
trhovd ceny sa v obci Lovinobaf,a sa pohybujf v rozpati od 12 - 14 eur. Je za odkripenie
pozemku p. d. i0/16, kton-i potrebujeme ako pristupovir cestu kdomu sluZieb. Parcelu d.

10115 za pam?itnikom v sfdasnosti nepotrebujeme, pridom p. Alberti. podmienil predaj

obidvoch parciel spolodne. balej uviedol, Le majitel' pohostinstva K-ACKO md zlnjem
o kripu pozemku v Sirke 5 m popri budove pohostinstva.

. J6n Uhrin - uviedol, ie je to od p. Alberliho nedestn6 jednanie, nakol'ko sa snim dohodlo na

predaji p. d. 10/16. Tento pozemok potrebujeme k6li z6sobovaniu.
. PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A. - uviedol, Ze v pripade takdho jednania bude iniciovat'

obnovenie sridneho sporu s p. Albertim za ridelom navr6tenia pozemku.

' Starosta - uviedol, Ze si treba uvedomit', Ze obec Lovinobaiia sa nesridila s p. Alberli, ale so

5t6tom, ktor6ho zastupoval exekttor, ktory pri tomto pri3iel o svoju licenciu a 5t6t spOsobil

Skodu omylom a to bolo predrnetom sfidneho sporu. Dalej uviedol, Ze ak rn6 p. Kmrld z6,ujem

kfpit' pozemok pri svojej budove, ktory sa nachddza na p. d. 10/15, tak nech ho vcelosti
odktipi. Je za odkripenie pozemku na parcele d. 10/16.

. OZ schval'uje Odkfpenie pozemku v k. ri. Lovinobaiia, evidovandho na LV d. 615, d. p.

10/l6reg. ,,C", zastavand plochy a n6dvoria o vymere 503 m', za cenu dohodou 72,00,-eur za

m2

IIzn. (,.9712015 Za: 4 Proti:2 ZdrLal sa: 1

K bodu 9/
. Starosta - informoval, Ze sme sa dostali do uZ5ieho vyberu grantu Nad6cie VUg, kae sir len

traja kandidSti amitme re6lnu Sancu uvedeny grant ziskat'. Jednalo by sa napr. o n6kup

kontajnerov na odpad, kalend6re, nSkup kosadky na 5tadi6n, postavenie alt6nku pri
futbalovom 5tadi6ne. Jedn6 sa finandnf diastku l0 000,-eur ale je tam e5te n6vrh, Ze by to
obec mohla spolufinancovat'diastkou 3000,- eur. OZ predbeZne srihlasi so spolufinancovanim.

. balej informoval o grante na vystavbu prechodu pre chodcov na ceste V50 pri Mechurine
o ktorom eite nebolo rozhodnut6.

K bodu 10/
. Starosta - otvoril diskusiu
. J6n Salaj - uviedol, Ze dostali upovedomenia z OIJ od p. Sedl6dekovej aZ po pani Dubnickri

v ktoqfch bolo uveden6, Ze ristne pojedn6vanie neprich6dza do tvahy aza druhd ak m5 niekto

z oslovenych pripomienky m6Ze podat' st'aZnost'na Okresnom firade. Chcel by sa informovat'
o do sa vlastne jednri, do sa tam bude robit'. Bol tam urobeny geologickj prieskum, do je
z jeho hl'adiska spr6vne, nakol'ko je tam podloZie ilovitd a m6Ze dochhdzat aj k sklzu.

. Starosta - je tam napl6novanii vystavba novej materskej 5k6lky a je zahtlene tzemne konanie.

. Jdn Salaj - sa opytal dije uZ vypracovan6 aj projektovS dokument5cia.

' Starosta - 6no je qrpracovanri projektov6 dokument6cia a popri va5ich z6hradrich je
naprojektovan6 cesta k novo napl6novanej 5k6lke. Dalej uviedol, Ze si je vedomlf, Ze niektorf
uLivaii obecn6 pozemky. Treba si prekontrolovat' spr5vnost' vyydenia hranic pozemkov,
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nakolko cesta m6 byt' postaven|medzi starou Sk0lkou aoplotenim. Anetreba sa b5t', Letam

bude prem6vka, bude to komunik6cia urden6len na z6sobovanie.
. J6n Salaj - sa informoval z akdho materiSlu bude postavenS budova 5k6lky.
. Starosta - bude postaven6 z tehloblokov.
. J6n Salaj - uviedol, Le je to spr6vne, lebo v terajiej 5k6lke deti dlchajf vi'pary

z fomaldehydov, do je pre ne 5kodliv6. Dalej sa opytal, di je tam pl6novan6 aj telocvidila'
, Starosta- je tam pl6novanS aj telocvidria.
. J5n Salaj - uviedol, Le difa, Ze to bude mat'svoju velkolepost'a bude okrasou
. Starosta - uviedol, ze ak m6 zilujem. tak m5 prisf na oU a uk6Le

dokument5ciu.

Lovinobane
mu projektovti

J6n Salaj - uviedol, Le za osud tejto dediny sri zodpovedni aj obdania obce a majf mat' viid5i

zhujem o budovanie obce.

Daiej uvied ol, Ze ho nav5tivila b;fua16 starostka obce Cinobafla, ktor6 bola na obecnom

cintorine. Uviedol, Ze sama predsednidka okresn6ho vyboru SPB priSla osobne do Lovinobane

vydistit' hrob povstalec(fch vojakov padlfch v povstani, do je hamba.

Starosta - sa opytal, di t-irm chcel povedat', Ze uvedenlf hrob nebol poriadeny. Tento hrob na

oslavy vlfrodia SNP bol vydistenlf a osobne nafl poloZil kyticu. TieL dal hrob poriadit' aj v

dne5nych drioch pred pamiatkou zosnulych.

Du5an Smid - sa infonnoval di sa budt likvidovat' dierne stavby postavend na obecnom

pozemku.-starosta 
- chlievom, ktor6 sir nevhodne postaven6 na obecnom majetku bude nariadend po

odchovani zviera ich zbtranie. Ak sa v qirchto budov6ch nebudri chovat' zvierata, bude tam

disto a budri slirZit'napr. na uskladnenie dreva tak sa mOZe tvaLovat o ich nezbfrani.

Ing. Alexandra Vranovit - oznitmila, Le je potrebnd vykonat' fuzickri inventatiziciu majetku

obce a zriadit prislu5n6 komisie.

. Starosta - ukondenie zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva o 1830 hod.

V Lovinobani dia 30.10.2015

Zapisal.. Pavol Gabfas
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Overovatelia: J6n Uhrin
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Rc. Andrea Valachova

lng. Marian Lenhard, starosta obce
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